
Zápis a usnesení z rady, 25.3.2013, 18.00 hodin   (5) 
 

Přítomni: Šelep, Mečíř, Hájek, Kubát     

Omluven: Nechanský 
 

Rada města 

- Projednala návrh Smlouvy o výpůjčce č. OS201320001204 mezi městem Jablonec nad Jizerou a 

společností EKO-KOM, a.s., týkající se bezplatného zapůjčení sběrných nádob na odpad, 

konkrétně „zvonů“ na separaci tříděného skla (čiré a barevné). 

* Usnesení: Rada s uzavřením smlouvy o výpůjčce dle předloženého návrhu souhlasí a pověřuje 

starostu města jejím podpisem.  

- Projednala návrhy Smlouvy o zřízení věcného břemene č. IE-12-2002754/VB/4 mezi městem 

Jablonec nad Jizerou a firmou ČEZ Distribuce, a.s., když se jedná o věcné břemeno související 

se stavbou distribuční elektrizační soustavy na území města (Tříčsko) vymezené geometrickým 

plánem č. 697-31/2012. 

* Usnesení: Rada s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene dle předloženého návrhu 

souhlasí a pověřuje starostu města jejím podpisem.  

- Vzala na vědomí společnou žádost občanů-nájemců bytů v bytovém domě čp. 474-476 o 

provedení výměny oken, opravy střechy a vymalování společných prostor. Svou žádost 

odůvodňují špatným stavem původních oken, špatným stavem střešní krytiny a zejména 

„komínů“ – výdechů větracích a instalačních šachet v nadstřešních částech. (Podepsáno 18 

nájemců). Město průběžně provádí nejnutnější opravy a údržbu bytových domů ve svém 

majetku. To se týká i domu čp. 474-476. V tomto roce je zde počítáno s opravou nadstřešních 

částí komínů, s pokládkou vodorovné izolace v půdním prostoru a s malováním společných 

prostor. Výměna oken přichází v úvahu až v následujících letech. 

- Zabývala se aktuálním technickým stavem objektů v majetku města a shodla se na provedení 

podrobné kontroly. 

* Usnesení: Rada ukládá úseku správy a údržby majetku města provést do 30.4.2013 podrobnou 

kontrolu technického stavu objektů v majetku města (zejména budov) se záznamem zjištěných 

závad a s písemným návrhem nápravných opatření (v pořadí dle nezbytnosti a důležitosti). 

- Vzala na vědomí odstávku MVE na Jizeře za „Ostrovem“ v Jablonci nad Jizerou (k provozu 

MVE nebyla Energetickým regulačním úřadem do současné doby vydána licence) a vyjádření 

starosty města k žádosti jednoho ze spoluvlastníků (stát - Úřad pro zastupování státu ve věcech 

majetkových) o stanovisko města k riziku, spojenému s touto odstávkou, zejména zda v případě 

déle trvajícího přerušení provozu MVE hrozí městu zvýšené nebezpečí v případě velké vody. 

- Projednala znovu žádost pořadatelů automobilové soutěže Rally Krkonoše, která se uskuteční 

ve dnech 7.-8.6.2013, o souhlas s vedením trasy rally po území města Jablonec nad Jizerou. 

Pořadatelé pozměnili původně plánovanou trasu a nově ji chtějí vést od silnice I.tř. č. 14 (pouze 

přejezdy soutěžních vozů) do Bratrouchova a odtud po místní komunikaci přes „Hejlov“ do 

Františkova a na Rezek. 

* Usnesení: Rada nemá námitek ani k této pozměněné trase. Znovu připomíná, že podmínkou 

tohoto souhlasu je předpisové pořadatelské a bezpečnostní zajištění akce, bezodkladné 

napravení případných škod způsobených účastníky soutěže na majetku druhých osob a nově 

též spoluúčast pořadatele na výspravě místní komunikace v úseku od bývalé hasičárny 

v Bratrouchově přes Hejlov až do „Vrat“ (pořadatel ještě před zahájením soutěže zajistí výspravu 

tohoto úseku - pouze větší výtluky). 

- Vzala na vědomí stanovisko města k návrhu projektanta na přeložku odlehčovací kanalizační 

stoky (přeložka je vynucena chystanou stavbou nového jezu a MVE v areálu uzavřeného 

závodu Hybler). K trase přeložky město nemá výhrady. Ohrazuje se proti jejímu 

navrhovanému výškovému uložení, kdy projektant počítá s navázáním nové trasy ve stávající 

šachtě nad úrovní vtoku do této šachty. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o dalších krocích města činěných v zájmu obhájení 

projektu výstavby nové ČOV. 

- Vzala na vědomí průběžnou informaci o možnostech provedení bezbariérového přístupu do 

objektu zdravotního střediska v Jablonci nad Jizerou. V následujících dnech MěÚ obdrží 

nabídky variantního řešení. 

- Zareagovala na častou poptávku po turistických známkách (plackách) ze strany turistů a 

návštěvníků města. MěÚ se spojí s ústředím KČT a objedná zhotovení těchto známek. 

 
Úplnost a správnost potvrzují:  Ing.Miroslav Kubát, v.r.    Václav Hájek, v.r.  


